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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: “Tražim od nadležnih da mi dostave broj 

uposlenika u Agenciji za identifikacijske isprave, evidenciju i razmjenu podataka, te imena i 

prezimena uposlenika i državnih službenika za sve regionalne centre i za sjedište Agencije.” 

 

Pitanja postavljena Federalnom ministarstvu prometa i komunikacija i Ministarstvu 

saobraćaja i veza Republike Srpske: 

1. “Koliko su Željeznice Federacije BiH i Željeznice RS-a dobile sredstava iz proračuna 

Federacije BiH i proračuna RS-a u 2009., 2010. i 2011. godini? 

2. Kolika su ukupna zaduženja Željeznica Federacije BiH i Željeznica RS-a, zaključno s 

2011. godinom, sa strukturom duga?” 

 


